



Boks 23, 4368 Varhaug
Org. no.:970179275
T: 51 43 04 01
vil.no

REFERAT

Dato: 24.04.24
Agenda: Styremøte fotballgruppa

Møteleder: Frode Dahl
Referent: Veronica Varhaug

Tid: 19.30
Sted: Møte rom JSA

Medvirkende: Frode Dahl, Solfrid Kydland, Annika Loraine
Tjensvoll, Veronica Varhaug, Oddgeir Kverme,
Siri Marie Svardal Bø, Trond Ivar Våge
Fraværende:

17/24 Godkjenning av innkalling og saksliste

ok

18/24 Gjennomgang av siste referat

Ok – Skal godkjennes fort etter møte slik at det blir sendt til adm

Veronica tar ansvar for å sende dette videre til adm

19/24 Økonomi

Vi går inn og ser på Tripletex og ser på perioden, januar-mars. Vi går gjennom postene.

20/24 Quiz mai måned

Vi flytter quiz, finner dato der det passer for Jo Ånestad og dugnads ansvarlige. Det er hjemmekamp for A-laget 31.mai, men mulig 31.mai kan være en dag for quiz. 7.juni blir det quiz.

21/24 Fotografering barne- og ungdomsfotballen

Vi må lage plan/forslag over dette, 3dager der det skal tas bilder. Noen dager i mai måned.

Samtykkeskjema må deles ut i forkant og de MÅ inn før noen kan fotograferes.

Trenere får jakke utdelt på fotografering

Veronica sende ut og lager oversikt på mail til trenere og oppmenn 2024 – VIKTIG og få med dette med samtykkeskjema. Dato 27.05-29.05 16:30-21:00



Det MÅ være med 1person som kan navnet på barna, trenere og oppmenn blir med på bildene.

22/24 NM kampen evaluering

Vi klapper oss selv på skulderen for vell gjennomført kveld, det var vellykka. Til neste gang/år må vi ha mer tilgang til kiosk varer, vi må være tidligere til stede. God erfaring og ha med seg, det er kjekt å fått lov til å arrangere dette. Litt kø må vi regne med. Hvis vi skal gjøre det igjen kunne vi brukt grusbanen. Det var ca 1600stk til stede denne kvelden.

Diverse

Utkjøring av VIL blad

Dette er organisert at fotballen. Vi legger klar blader som tilsvarer antall postkasser, Solfrid organisere dette.

Utkjøring kl: 17.30, torsdag 25.04.24

Dommere

Vi har sendt ut til trenere om de kan sende inn hvem som kan dømme fra deres lag, her bør vi få litt flere navn. Dette må vi purre på. Oddgeir har ansvar for dette. Frode sender ut purring på trenere/lagledere.

JTR Cup

Møte i morgen 24.04.24 kl: 19.00-20.00, evaluering. De som vil og kan møter. Dugnadsproff er åpen, vi bør bare få gang å få folk på plass.

17.mai

Vi mangler 6stk til denne dagen. Solfrid møter vaktene på selve dagen. Avklare dette med Jan Christan, om det er vår oppgave å møte

Fotballcup i DK

Fotballstyret har anbefalt og oppfordret til at fotballen reiser til Cup1. Men vi kan ikke styre ferien til trenere og lagledere

Årshjul

Det er gjennomgått - vi må starte å jobbe med fotballskolen

Speaker til kamper



Er det Magnus som har ansvar for dette videre? Vi sjekker ut

